
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 30.08.2018  
 
Roald Stenseide (Frp) sette fram slikt forslag: 
 

Alternativ 
 
«Fylkesutvalget tar klagen delvis tilfølge under følgende føresetnad: 
 
Parkeringsplassen på Sunde som det har vært henvist til må være opparbeidet og kan tas i bruk før 
oppstart. 
 
Anløp Jektevik må tilpasses dagens ruteprogram og nye oppstillingsplasser som har vært henvist til 
må være opparbeidet og klar til bruk.» 
 

Røysting 
 
Stenseide sitt forslag fekk 6 røyster (Frp, H, og V) og fall. 
Innstillinga fekk 9 røyster (A, SP, Krf, SV og Uah) og vart vedteke. 
 
Vedtak 
 
Fylkesutvalet finn ikkje å kunna ta klaga på avslag på søknad om ruteløyve for ferjedrift mellom Sunde og 
Jektevik til fylgje. Grunngjevinga for det er at fylkeskommunen nyttar heile arealet både på Sunde og 
Jektevik til eigne kollektivføremål. 
 


